
 آرمان ملی- حسین ردکا: علی دایی بیش از 4 سال 
است فعالیتی در فوتبال کشورمان ندارد ولی چه برخی ها 
بخواهند و چه نخواهند فوتبال ایران را با نام شهریار در جهان 

می شناسند. 
   جدایی از سایپا 

اردیبهشت ماه سال 1398 بود که علی دایی از باشگاه سایپا 
اخراج شد. علی دایی در خصوص آینده کاری اش گفت: اینکه 
در فوتبال باشیم یا نباشیم فرقی نمی کند، ما زندگی خودمان 
را داریم و خدا را شاکریم. دایی افزود: تا به حال کسی به من 
اعلام نکرده که نمی توانم مربیگری کنم. چه در فوتبال باشیم 
و چه نباشیم، مهم نیست. برای من مهم است که مردم قبولم 

داشته باشند. کنار مردم بودن برایم افتخار بزرگی است. 
   ماجرای پیشنهاد فولاد 

پس از قطع همکاری فولاد و علیرضا منصوریان، مدیران این 
باشگاه خوزستانی با یک مسئولیت بزرگ مواجه شده اند که 
می تواند در نهایت رقم زننده سرنوشت تیم محبوب اهوازی ها 
باشد. هفته گذشته مدیران باشگاه فولاد خوزستان در بررسی 
گزینه های موجود برای انتخاب سرمربی تیم شان در لیگ 
بیست وسوم را در دستور کار قرار دادند و در این مسیر به دو 
نام جذاب رسیدند. آنها که شروع خوبی در لیگ برتر نداشتند 
و بدون سرمربی به مصاف پرسپولیس رفتند امیدوارند از 
تعطیلات به وجود آمده در لیگ برای هماهنگی سرمربی 
جدید با بازیکنان استفاده کنند. شنیده شد گزینه های نهایی 
مدیران باشگاه فولاد برای هدایت این تیم، علی دایی و محرم 
نویدکیا هستند. علی دایی به عنوان اسطوره فوتبال ایران، از 
لیگ هجدهم به این سو، هدایت هیچ تیمی را برعهده نگرفته 
است و همواره به پیشنهادات خود پاسخ منفی داده و این بار هم 
همچنان علاقه ای به بازگشت نشان نداد. علی دایی در پاسخ 
به این سوال که آیا از سوی باشگاه فولاد مذاکره ای با او انجام 
شده است یا خیر؟ گفت: از طریق دوستان نزدیکم به من پیغام 
دادند، اما چون فعلا نمی خواهم در فوتبال کار کنم، هیچ جوابی 
به پیشنهاد آنها ندادم. البته مدیران فولاد با من صحبت نکردند 
و از طریق دوستان نزدیکم به من پیغام دادند. او افزود: از مدیران 
فولاد ممنونم که به یاد من بودند، اما از آنها عذرخواهی می کنم 

چون فعلا نمی خواهم در فوتبال کار کنم. 
   حمله به مفاخر

صادق کوشکی، استاد دانشگاه که گاه به عنوان کارشناس 
به صداوسیما دعوت می شود، در برنامه تلویزیونی زنده شبکه 
یک سخنانی علیه علی دایی و عادل فردوسی پور مطرح 
کرد. کوشکی درباره علی دایی، اسطوره فوتبال ایران و 
جهان که سال ها عنوان آقای گلی فوتبال ایران را یدک 
می کشد، گفت: شهرت یک چیز است محبوبیت یک چیز 
دیگر؛ ۶ دهه از فوت پهلوان تختی می گذرد، اما همچنان 

محبوب است اما باید ببینیم آیا کسی ۶ دهه پس از مرگ 
او را می شناسد! حالا می بینیم که آن آقا محبوب نیست. 
کوشکی همچنین درباره عادل فردوسی پور گفت: در رسانه 
 ملی هم وضعیت همین است. سال های سال در این رسانه 
فردی که هیچ کس نبود و رسانه او را به یک فرد مشهور تبدیل 
کرده بود، برای برنامه اش سیاست گذاری می کرد و برای مدیر 
شبکه تصمیم می گرفت. }در این لحظه مجری برنامه سعی 
می کند توانمندی فردوسی پور نادیده گرفته نشود{ نخیر! 
توانمندی نبوده و گستاخی آن فرد بوده؛ و البته بی تدبیری 
و عدم عقلانیت مدیریت رسانه. این که یک شهروند عادی 
را تبدیل به یک غول بکند! کار به جایی رسید که رئیس 
صداوسیما از او حساب می برد و درواقع تدارکاتچی او بود. در 
حقیقت فردوسی پور رئیس صداوسیما بود. صادق کوشکی 
درباره توانایی اجرای عادل فردوسی پور هم توضیح داد: اگر 
قرار بود قانونِ اجرا درباره ایشان عملی شود، ایشان به هیچ 
جایی نمی رسید چون حتی در ادای کلمات مشکل داشت. 
ما در سینما و رسانه ملی با پدیده افسارگسیختگی چهره های 

مشهور پرواربندی شده روبه رو بودیم. 
   فوتبال 

علی دایی سال ها آقای گل فوتبال جهان بوده و حالا هم 
پس از رونالدو در رده دومین گلزن برتر فوتبال جهان قرار 
دارد. اغراق نیست اگر بگوییم فوتبال ایران را به نام علی دایی 
می شناسند. در قرعه کشی رقابت های جام جهانی علی دایی به 
عنوان مهمان ویژه حضور دارد و بارها گلزنی وی در رقابت های 
بین المللی افتخار آفرینی برای کشورمان به همراه داشته است. 
از سوی دیگر وی در رقابت های ملی نیز رشادت به خرج داده 
و با انواع درد ها و مصدومیت ها به میدان رفته است. شهریار 
فوتبال ایران که بعد از موضع خود علیه مدیریت باشگاه سایپا 
از هدایت این تیم برکنار شد بعد از آن گزینه باشگاه های 
مختلفی بود که پیشنهادات را رد کرد. از سویی دیگر مدتی 
شایعه ممنوع الکاری علی دایی در فوتبال کشورمان مطرح 
شد که خود دایی پیش تر نسبت به این شایعه واکنش جالبی 
نشان داده بود: »چنین مسائلی بعید نیست و شاید هم خیلی 
محتمل باشد، اما من مگر وابسته به فوتبال هستم که بخواهم 
ناراحت شوم؟ من همیشه حرف حق را می زنم و تا آخرش هم 
پای حرفم هستم. به هر حال این خبر که عنوان  شده، شایعه  
است، شاید حقیقت داشته باشد. پیش بینی می کردم که این 
اتفاق رخ بدهد. خیلی وقت است که تمام هم وغم خود را 
گذاشته اند تا امثال من را بین مردم بد و خراب کنند که البته 

خداراشکر عزت و ذلت را خدا می دهد.« 
   کار خیر

آقای گل سابق فوتبال جهان همواره در امور خیر پیش قدم 
بوده است. علی دایی یکی از افرادی بود که پس از زلزله 

کرمانشاه و به خواست مردم، کمک های مردمی را جمع آوری 
کرد و اقدام به کمک رسانی و ساختن خانه در مناطق زلزله 

زده کرد. 
   نظر گل محمدی 

یحیی گل محمدی بعد از برد پرسپولیس مقابل فولاد در 
مورد توهین به فوتبالی ها در صدا و سیما بیان کرد: خیلی 
دوست دارم راجع به مسائل فنی بیشتر صحبت کنیم ولی 
هر بازیکن و مربی که برای مردمش زحمت کشیده باید 
مورد احترام قرار بگیرد. اسطوره هایمان هیچوقت فراموش 
نمی شوند، نمونه اش علی دایی. هیچکس نمی تواند در آینده 
یا حال بگوید علی دایی اسطوره نبوده است. اینها عزیز مردم 
هستند و نام شان پاک نمی شود. بهتر است احترام ها را نگه 
داریم . قدرشناسی که هیچوقت نداریم و اهمیت آنچنانی 
به آنها که زحمت کشیده اند داده نشده و پیشکسوتان الان 
مشکلات زیادی دارند که زندگی معمولی را برای شان سخت 
می کند. از یاد نبریم و سعی کنیم یادشان را زنده نگه داریم. 
به نفع مردم و همه ماست و امیدوارم دیگر شاهد این مسائل 

نباشیم. 
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گفت وگو

  کوتاه 
ایسنا: لیست ۲4 بازیکن مدنظر امیر قلعه نویی برای بازی 
دوستانه برابر بلغارستان و آنگولا مشخص شد. به گزارش 
سایت رسمی فدراسیون فوتبال، بر اساس تصمیم سرمربی 
تیم ملی و اعلام کادر فنی، ۲4 بازیکن زیر برای حضور در 
اردوی پیش رو و دو دیدار برابر بلغارستان و آنگولا به تیم 
ملی دعوت شدند: علیرضا بیرانوند، پیام نیازمند، محمدرضا 
اخباری، میلاد محمدی، احسان حاج صفی، رامین رضاییان، 
صادق محرمی، مرتضی پورعلیگنجی، محمد دانشگر، روزبه 
چشمی، حسین مرادمند، علی کریمی، میلاد سرلک، سعید 
عزت اللهی، علی علیزاده، وحید امیری، محمد محبی، مهدی 
ترابی، علیرضا جهانبخش، سامان قدوس، احمد نوراللهی، 
رضا اسدی، مهدی طارمی و شهریار مغانلو بر اساس این 
گزارش، امید نورافکن، سید مجید حسینی و محمد کریمی 
به دلیل آسیب دیدگی در این مرحله از اردو حضور ندارند و 
برای حضور در مراحل آماده سازی بعدی مدنظر کادر فنی تیم 
ملی قرار دارند.  سامان فلاح، الهیار صیادمنش، محمد امین 
حزباوی و یاسین سلمانی در اختیار تیم امید قرار گرفته اند. 
سردار آزمون پس از آسیب دیدگی در تیم بایرلورکوزن و 
حضور در تیم جدید با هماهنگی و صلاحدید کادر فنی در 
این اردو حضور ندارند. حسین کنعانی زادگان به دلیل اشتباه 
غیرفنی در بازی با ازبکستان در این اردو حضور نخواهد داشت. 
پس از بازی عقب افتاده تراکتور- استقلال خوزستان و ارزیابی 
کادر فنی فهرست تیم ملی تکمیل خواهد شد. بازیکنان 
دعوت شده به اردوی تیم ملی باید خود را در هتل المپیک به 

کادر فنی تیم ملی فوتبال دعوت کنند.

بیــن المــلل 
  اسطوره باشگاه میلان عقیده دارد میلان می تواند 
از گروه مرگ لیگ قهرمانان سربلند بیرون آید. به گزارش 
فوتبال ایتالیا، روسونری در لیگ قهرمانان اروپا در گروه مرگ 
قرار گرفت و کار دشواری برای صعود به دور بعدی رقابت ها 
دارد.  این تیم ایتالیایی با پاری سن ژرمن، نیوکاسل یونایتد و 
بوروسیا دورتموند هم گروه شده است. فرانکو باره سی اسطوره 
میلان ایتالیا گفت: ما می دانستیم چون در گلدان 3 هستیم 
بعید است که در گروه آسانی قرار بگیریم و مطمئناً می توانست 
شرایط بهتر از این برایمان پیش برود.  گروه ما یک گروه بسیار 
سخت و رویارویی با این تیم های هیجان انگیز است. ما باید به 
یاد داشته باشیم که میلان، میلان است، باید همیشه جاه طلب 
باشیم، نشان دهیم که به خودمان ایمان داریم و می دانیم که 
می توانیم این حریفان را شکست دهیم. میلان همان چیزی 
است که بوده، هست و خواهد بود.  تمام دستاوردهای ما در 
دو سال گذشته را فراموش نکنید. با تمام احترامی که برای 
حریفان قائل هستم، می دانیم که حریفان نیز از رویارویی با ما 
خوشحال نیستند.  این گروه یک موقعیت عاطفی برای تونالی 
هافبک نیوکاسل یونایتد در پی خواهد داشت که  روسونری 
را ترک کرد و راهی نیوکاسل شد. او در تابستان  با 8۰ میلیون 
یورو به نیوکاسل فروخته شد و باید برابر تیم سابقش قرار گیرد. 
باره سی در بخش بعدی صحبت هایش افزود: من فکر می کنم 
که مواجه شدن با او به این زودی ناراحت کننده است، اما 
ساندرو قطعا مورد استقبال قرار خواهد گرفت. همه هواداران و 
هم تیمی هایش او را دوست داشتند، بنابراین در سن سیرو به او 
خوش آمد خواهند گفت.  این را نمی توان در مورد جانلوئیجی 
دوناروما گفت که به عنوان بازیکن آزاد به پاری سن ژرمن رفت 

و توسط هواداران میلان مورد توهین قرار گرفت.  
 

تیم تکواندوی دختران کشورمان  
قهرمان جهان شد

تسنیم: ششمین دوره رقابت های تکواندو 
قهرمانی نونهالان جهان با قهرمانی تیم دختران 
کشورمان به پایان رسید و تیم پسران ایران نیز 
برای اولین از سکوی جهانی پایین آمد. ششمین 
دوره مسابقات تکواندو قهرمانی نونهالان جهان 
پنجشنبه - 9 شهریور ماه در بوسنی و هرزگوین 
به پایان رسید و تیم دختران کشورمان برای 
چهارمین بار قهرمان جهان شد و تیم پسران 
کشورمان نیز برای اولین بار از سکوی مسابقات 
جهانی پایین آمد و در جایگاه پنجم قرار گرفت.  
در رقابت های بخش دختران، تیم کشورمان با 
کسب سه مدال طلا و سه نقره برای سومین 
دوره متوالی و چهارمین بار در تاریخ برگزاری 
این مسابقات بر سکوی قهرمانی ایستاد. پس از 
تیم کشورمان کره جنوبی و قزاقستان به ترتیب 
دوم و سوم شدند. همچنین تیم نونهالان پسر 
کشورمان در این دوره از مسابقات با کسب یک 

مدال طلا و دو برنز در جایگاه پنجم قرار گرفت.

خارج ازمستطیل سبز

 پشت پرده شکست انتقال  
طارمی به میلان فاش شد

مهدی طارمی ستاره ایرانی پورتو در چند روز 
گذشته در یک قدمی انتقال به میلان قرار داشت. 
توافق بین دو باشگاه اروپایی صورت گرفت ولی در 
نهایت امروز کانال رسمی باشگاه پورتو از منتقی 
شدن این انتقال و ماندگاری ستاره ایرانی خبر 
داد. نشریه »گازتا دلو اسپورت« ایتالیا در گزارشی 
از دلیل بهم خوردن مذاکرات و نهایی نشدن 
انتقال ستاره ایرانی به روسونری پرده برداشت. 
معتبرترین نشریه ورزشی ایتالیا نوشت: تمام 
توافقات تا شب گذشته انجام گرفته بود و طارمی 
در آستانه پوشیدن پیراهن میلان قرار داشت. 
اما به شکل باورنکردنی باشگاه پورتو یک واسطه 
جدید را برای نهایی کردن انتقال معرفی کرد. 
درخواست های خارج از عرف  این واسطه باعث 
شده تا میلان از جذب این بازیکن منصرف شود. 

خبـــــر

وقفه لیگ به ضرر پرسپولیس است 

تیم فوتبال پرسپولیس مقابل فولاد خوزستان در هفته 
چهارم لیگ به برتری رسید.  تمام بازی در این مسابقه دست 
پرسپولیس بود و حتی برای گل زدن عجله داشتند که در 
نهایت با استفاده از این برتری، بازی را ۲ بر صفر بردند. این 
واقعیت دارد که پرسپولیس امسال نیز تیم قدرتمندی است، 
چون توانسته ساختار اصلی اش را حفظ کند. همین موضوع 
باعث شده بازیکنان تازه وارد نیز در آغاز هر فصل خیلی زود 
با یکدیگر هماهنگ می شوند. پرسپولیس مهاجم ششدانگ و 
فوق العاده ای ندارد، باید برای گل زدن بیشتر، فوروارد درجه 
یک خارجی بیاورند تا مشکل شان حل شود و آقای گلی را 
به دست آورند، اما در فوتبال امروزه نیز سایر بازیکنان  در 
پست های دیگر گل می زنند و می توانند برنامه  تاکتیکی 
سرمربی را در زمین پیاده کنند تا به پیروزی برسند. به خاطر 
فیفادی و مسابقات لیگ قهرمانان آسیا مدتی مسابقات لیگ 
برتر تعطیل شد و تیم ها باید دوباره کارهای بدنسازی را انجام 
دهند. بدون شک این وقفه ها برای بازیکنان مضر است و باعث 
آسیب دیدگی در کوران مسابقات می شود. نباید پیکارهای 
لیگ یک ماه تعطیل شود و روند رو به رشد تیم ها متوقف 
شود. باز هم باید ۵ هفته دیگر از مسابقات بگذرد تا ببینیم 
چه تیم هایی مدعی خواهند بود. وقتی افراد داخل فدراسیون 
ضعیف باشند، فوتبال هم ضعیف می شود. فولاد 4 شکست 
پشت سر هم داشت و سرمربی شان را تغییر داد. در صورتی 
که مربیان باید بازیکن داشته باشند تا تفکرات خودشان را 
به خوبی در زمین پیاده کنند. یک زمان عرب ها را مسخره 
می کردیم که چرا با یک باخت مربیان شان را عوض می کنند، 
اما الان خودمان مربیان را خیلی زود تغییر می دهیم. تقصیر 
مربیان نیست بازیکن خوب بیاورید تا خوب بازی کنند و 
نتیجه بگیرند. گواردیولا، منچسترسیتی را قهرمان اروپا کرد، 
اگر او سرمربی بنگلادش شود پس باید انتظار داشته باشیم 
این تیم را قهرمان جهان کند. بهترین مربی دنیا هم باید مهره 
داشته باشد تا نتیجه بگیرد. پرسپولیس با این نفراتی که دارد 
فقط می تواند از گروهش صعود کند و توانایی قهرمانی در لیگ 
قهرمانان آسیا را ندارد. تیم ملی و باشگاه های ما دیگر قهرمان 
آسیا نخواهند شد. چون تیم های ملی و باشگاهی حوزه خلیج 
فارس، عربستان، ژاپن و کره جنوبی به بهترین شکل آماده 
شرکت در جام ملت های آسیا و لیگ قهرمانان می شوند. به 
طور حتم با پیشرفت آسیایی ها، تیم های ایرانی حاضر در لیگ 

قهرمانان آنچنان موفقیت چشمگیری نخواهد داشت.

احمد جمشیدیان هافبک سابق تیم های 
استقلال در خصوص وضعیت  و  سپاهان 

شاگردان نکونام صحبت کرد.
 عملکرد تیم فوتبال استقلال در چهار 
هفته از مسابقات لیگ برتر را چگونه ارزیابی 

می کنید؟
استقلال تا هفته چهارم 9 امتیاز کسب کرده 
و مقابل تیم های صنعت نفت آبادان و سپاهان 
اصفهان بازی های قابل قبولی را ارائه داد. اما 
برابر ملوان و استقلال خوزستان خوب نبود و 

آنچنان کیفیت بالایی نداشت.
تیم  پنجره  شدن  بسته  مورد  در   

فوتبال استقلال چه نظری دارید؟
 استقلال یک سری مشکلات دارد که از 
سال های قبل به تیم متحمل شده و بسته 

شدن پنجره نیز اجتناب ناپذیر است.   
   نظر شما  در خصوص جدایی بازیکنان  

جوان از تیم فوتبال استقلال چیست؟
شرایط استقلال ثابت نیست و بازیکنان 
خوبی را از دست داد، اما نفراتی که سهمیه 
بازیکنان در لیست اسامی این تیم را پر 
ندازه های این تیم  می کنند باید در حد و ا
باشند. روی بازیکنی سرمایه گذاری صورت 
گرفته، اما به قد و قواره تیم نرسیده  و به راحتی 
به صورت قرضی از تیم جدا می شود. جواد 
نکونام در لیست اسامی تیم فوتبال استقلال 
جای خالی برای یکی، دو بازیکن را دارد و 
باید با جذب بازیکنان مدنظرش، نقاط ضعف 
تیمش را پوشش بدهد. در خط حمله و جلو 
هنوز مشکلاتی دارد که با جذب بازیکن جدید 
خارجی در پست فوروارد به طور حتم وضعیت 
بهتری پیدا خواهد کرد و مشکلات تهاجمی 
برطرف می شود. یامگا بازیکن یکی، دو فصل 
قبل نیست. مهرداد محمدی هم باید به شرایط 
آرمانی برسد، چون باید کار هایی که مهدی 
قایدی و محمد محبی انجام می دادند را انجام 
بدهد  و به خاطر همین توقعات از او بالاست. 
باز با این حال کیفیت او هفته به هفته بهتر  
خواهد شد. در دیدار با سپاهان و ملوان بازیکن 
تعویضی بود و تنها 1۵ دقیقه بازی کرد. در 
دیدار با استقلال خوزستان ۶۰ دقیقه به 
عنوان بازیکن اصلی بود. باید او به یک بازیکن 
9۰ دقیقه ای تبدیل شود تا به استقلال کمک 
کند. با اینکه محمدی گل 3 امتیازی زد، اما 
مهم ترین خرید استقلال است و توقع می رود 

بهتر از این هم بازی کند.
 نظر شما  در خصوص تعطیلات مسابقات 

لیگ برتر چیست؟
 تعطیلی لیگ برتر تعداد روزهای زیادی دارد 
و اندازه شروع فصل جدید است، برخی تیم ها 
از جمله استقلال تعطیلی پیش فصل شان 
این همه نبود. امکان دارد در این وقفه بعضی 
تیم ها از شرایط خوب شان خارج شوند. فولاد 
خوزستان فرصت خوبی دارد تا تیم جدیدی 
بسازد و برگردد، چون از این چند هفته فرصت 
استفاده می کنند تا مشکلاتشان را حل کنند. 
امیدوارم استقلال از این فرصت تعطیلی 
مسابقات لیگ برتر به نفع احسن استفاده کند.

ناصر ابراهیمی 
 کارشناس فوتبال 

جمشیدیان: 
 استقلال می تواند

  از تعطیلی لیگ
 بهره ببرد! 

قنبرزاده:بهزودیممنوعیتمیزبانیازتیمهایعربستانیبرداشتهمیشود
نایب رئیس دوم فدراسیون فوتبال اعلام 
کرد مهدی تاج به زودی یک تفاهم نامه با 
فدراسیون عربستان امضا خواهد کرد و به 
این ترتیب مشکل بازی در زمین بی طرف 

حل خواهد شد. 
   سقف قرارداد 

منصور قنبرزاده درباره تشکیل کارگروه 
نظارت بر سقف بودجه باشگاه ها و تخلفاتی 
که گفته می شود برخی باشگاه ها در رعایت 
قوانین داشته اند، اظهار داشت: از لفظ تخلف 
استفاده نکنیم؛ در دستورالعمل، مقرراتی 
تعریف و به همه باشگاه ها ابلاغ شده است. 
در حجم وسیعی از قراردادها یک تعدادی 
اشکالات دیده شد. واقعیت این است که 
بسیاری از باشگاه ها در روزهای آخر قراردادها 
را ثبت کردند و حجم موارد زیاد شد. بعداً 
متوجه شدیم که مواردی وجود داشت و 
سازمان بازرسی بررسی کرد. این سازمان 
ابتدا هم سازمان لیگ را مورد خطاب قرار 
داد و گفت ایراداتی در قراردادها وجود دارد. 
مثلا یک باشگاه قرارداد را به نوعی بسته بود 
که به نوعی قرارداد ارزی محسوب می شود 
و در واقع دور زدن قانون بود. این موضوع 

را سازمان بازرسی با ما مکاتبه و اعلام کرد 
از دستورالعمل تخطی شده است و ما این 
موضوع را به کمیته انضباطی ارجاع دادیم. وی 
در پاسخ به این پرسش که گفته می شود یک 
باشگاه با یک بازیکن قرارداد پنج میلیاردی 
امضا کرده و در مقابل با همسر این بازیکن در 
تیم والیبال این باشگاه قرارداد 1۵ میلیاردی 
بسته شده است، گفت: صد درصد این 
خبر کذب است. ما باید حواس مان باشد 
بازیکنان مان و خانواده آنها را اینطور تخریب 
نکنیم. آن چیزی که در سازمان لیگ ثبت 
شده این رقم نیست و این خبر کذب است. 
در والیبال هم ما اشرافی نداریم. چنین اتفاقی 
رخ نداده است و آن بازیکن هم حق پیگیری از 
مقامات قضائی را دارد. این دستورالعمل نباید 
چماقی روی سر باشد. به هر حال بازیکنان 
هم زحمت می کشند و نباید تحت الشعاع 
این اتفاقات قرار بگیرند. نباید هجمه ای روی 

بازیکنان باشد. 
   شکایت 

استقلال  اینکه  مورد  در  قنبرزاده 
و پرسپولیس نسبت به تخلف رخ داده از 
سوی یک باشگاه اعتراض داشتند و به صورت 
رسمی این موضوع را اعلام کردند، گفت: 
نامه استقلال به دست ما رسیده است، اما 
پرسپولیس نه! شکایت استقلال ثبت و 
به کمیته انضباطی ارجاع شده است و در 
پرونده ای که ما تشکیل دادیم شکایت باشگاه 
استقلال هم وجود دارد. وی در پاسخ به این 
پرسش که »آیا گزارشات فقط علیه یک 
باشگاه بوده است؟«، تصریح کرد: به طور 
مثال یک باشگاه بازیکن خارجی داشته 
و مالیاتش را به حساب باشگاه نوشته 
است. آن باشگاه هم اتفاقاً از منابع 
دولتی استفاده می کرد. فرصت 
تا اصلاح کنند. در  دادیم 

این مورد هم سازمان بازرسی ورود کرده و 
زمان دادیم تا قرارداد را اصلاح کنند؛ اگر 
اصلاح نکنند پرونده را به ارکان قضائی ارجاع 
می دهیم. همان طور که می دانید بحث قرارداد 
ارزی ابلاغیه ما نبود و از نهادهای نظارتی این 
ابلاغیه صورت گرفت. باشگاه موردنظر مدعی 
است قبل از این ابلاغیه قرارداد را بسته است. 

   میزبانی 
 وی در مورد آخرین وضعیت میزبانی 
تیم های ایرانی از تیم های عربستانی تصریح 
کرد: کمیته های اجرایی AFC تا اطلاع ثانوی 
بازی طرفین را در کشورهای ثالث تعیین کرده 
بودند، اما ریاست فدراسیون فوتبال با ریاست 
عربستان یک دیپلماسی را در پی گرفتند که 
تا وزارت امور خارجه دو کشور هم پیش رفت 
و یکی از دستورهای کارشان در دیدار اخیر 
درباره مسابقات ورزشی بود. تفاهم نامه ای به 
زودی امضا می شود تا این مشکل حل شود. 
اطلاعی که دارم این است که براساس این 
تفاهم نامه ممنوعیتی که در کمیته اجرایی 
AFC بود لغود شود. این تفاهم در شرف انجام 
است. یکی از هدف های حضور تاج در استرالیا 

هم همین بود. 
 VAR   

نایب رئیس فدراسیون فوتبال در مورد 
آخرین وضعیت ورود VAR به ایران نیز گفت: 
اتفاقات خوبی در حال افتادن بود ولی یک 
شیطنت های از کشور خودمان رخ داد که 
باعث شد این اتفاق نیفتاد. یک قرارداد پنج 
ساله امضا کردند و تقریباً کار تمام شده بود و 
حتی متن را آماده کردیم تا باشگاه ها قرارداد 
ببندند، اما متأسفانه از داخل کشور اطلاعاتی 
دادند که بیش از 1۰ درصد قطعات این شرکت 
آمریکایی است و به همین دلیل اجازه ورود 
آن به داخل را ندادند تا همینجا می گویم. در 
واقع این شیطنت خیانت به کشور بود. اگر آن 

اتفاق نمی افتاد الان VAR در کشور بود. آن 
یک کشور مورد تأیید فیفا بود. قنبرزاده گفت: 
خوشبختانه تاج تجربه خوبی از اتفاق قبلی 
به دست آورد و کارهای خوبی انجام دادند. 
پیگیری هایی انجام دادند و از طریق وزارت 
ورزش مکاتباتی انجام شد. اولین اقدام بعد 
از حضور کیومرث هاشمی در ورزات ورزش 
هم این بود که موافقت کرد تا ۲ میلیون و 7۰۰ 
هزار یورو برای نصب VAR در هفت ورزشگاه 
دولتی تخصیص داده شود. این پول برای 
فدراسیون نیست و این پول به ورزشگاه ها داده 
می شود. برای ورزشگاه هایی که دولتی هستند 
و دیگر از باشگاه ها پولی گرفته نمی شود. 
بعضی ورزشگاه ها هم که مشکل مالی نداشتند 
و فقط باید یک شرکت که مجوز داشته باشد. 
وی ادامه داد: تاج با فیفا رایزنی کرده تا شرکتی 
که مورد تأیید فیفا باشد را خود فیفا به ایران 
بیاورد. از کانال فیفا هم این اتفاق بیفتد. مثل 
اتفاقی که در جام جهانی افتاد. در جام جهانی 
بسیاری از هزینه های ما از طریق پولی که 
در فیفا بلوکه بود انجام شد. نایب رئیس 
فدراسیون فوتبال در مورد الزام VAR برای 
لیگ قهرمانان آسیا نیز توضیح داد: ورزشگاه 
آزادی دست شرکت تجهیز و توسعه است و 
فدراسیون یک هماهنگ کننده است. تاج 
هم مکرر پیگیری می کند و با این رویه ای 
که من دیدم ان شاءا... این اتفاق خواهد افتاد. 
بازدیدی هم مسئولان AFC خواهند داشت 
و ظاهرا تجهیزاتی که دارند نیاز به امکانات 

زیادی ندارد. 
   دربی

نایب رئیس فدراسیون فوتبال در پاسخ به 
این پرسش که به نظرش دربی تهران حدوداً 
در چه تاریخی برگزار خواهد شد، گفت: حدود 
۲1 روز که قطعا نخواهیم داشت. تقریباً همان 

اواسط مهر خواهد بود. 

کلمنت لنگله، مدافع 28 ساله 
بارسلونا، که در بازگشت از 
انتقال قرضی به تاتنهام بازهم 
جایی در برنامه های تاکتیکی 
ژاوی هرناندز نداشت، با یک 
انتقال قرضی دیگر دوباره 
راهی لیگ برتر شد و این بار 
پیراهن استون ویلا را به تن 

خواهد کرد. 

تیم فوتسال پالما اسپانیا که 
در فصل اخیر حسین طیبی 
و مسلم اولادقباد را به عنوان 
لژیونرهای ایرانی در اختیار 
داشت و توانست به قهرمانی 
تاریخی در لیگ قهرمانان اروپا 
دست پیدا کند، با یک بازیکن 
ایرانی دیگر قرارداد بست و 
سالار آقاپور را به خدمت گرفت. 

سردار آزمون عکسی از خودش 
در کنار ستاره آرژانتینی باشگاه 
رم یعنی پائولو دیبالا به اشتراک 
گذاشت. سردار پیش از این نیز 
به تمجید از دیبالا پرداخته 
بود و حالا به نظر می رسد که 
خیلی سریع رفاقت او و ستاره 
آرژانتینی در رم شکل گرفته 

است. 

ت
شــ

س نو
عک

             دوستی سردار   تیم جدید لژیونر جدید 

وقتی محبوبیت علی دایی زیر سوال می رود

ماندگار و محبوب همچون شهریــار


